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Arsregnskap Feøy Vel 2022 

Inntekter og tilskudd Beløp Utgifter Beløp 

Tilskudd: 

KK vedlikehold 14000,- 
KK drift  12000,- 
KK lekeplass 8000,- 59 000,- Kommunale avgifter KK 7 213,- 
Sparebankstiftelsen 

25000,- 

Momsrefusjon 16 375,- Forsikring fF 28 221,- 

Strømtilskudd 6 646,- Strøm 31100,67 

Grasrotandel Norsk 
Vedlikehold Vel-huset 

Tipping, Pr.31.12.22 23118,29 * se spesifikasjon 
85 990,02 

51 medlemmer 
Kontingenter 2022 

25 243,- 
215 medlemmer 

Arrangementer i Feøy Vel 
Inkludert 76 930,42 

Arrangementer i Feøy Vel regi 23118,42 
Strandrydding kr.20.000,- 
Brøyting 14000,- 

Diverse utgifter {70 914,83} 
Asfalt Kveitevik belastet 

Adventskalender 30 879,- 
feil konto kr.134.662,50 

205 577,33 

Husleie «lærerbolig» 45 000,- Omkostninger 510,50 

Diverse inntekter (2.3 438,82) 
Asfalt Kveitevik belastet 
feil konto kr.134.662,50 

158101,32 

Sum inntekter 441293l03 Sum utgifter 381 730£94 

Overskudd 59 562109 

Dato: 02.01.2022 

Kari Østervoll Sjursen Jan Kristian Svendsen 
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Kasserer Revisor 
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Arsregnskap Feøy Vel 2022 

Balanse Feøy Velforening pr.31.12.2022 

Utgående innskudd 
483184,78 

Inngående beholdning 
362 661,69 

I DNB bank pr.31.12.2022 I DNB bank pr.01.01.202.t_ 

Utgående kasse 31.12.2022 1 500,- lnngående kasse 01.01.2022 7 261,- 

Skudenes & Åkra 
20500,- 

Skudenes & Åkra 
75 700,- 

Sparebank pr.31.12.202·32,. Sparebank pr.01.01.2021_ 

445 629&69 

Overskudd 59 562109 

505184,78 505184,78 

Dato: 02.01.202 

Kari Østervoll Sjursen 

Dato: C , · , 1 • ·2..c 2- 

Jan Kristian Svendsen 

J, 
... , '\ (.(. : • l , t ' -  

•. ,.._.>v  .,,1 ._, 

Kasserer Revisor 



Tillegg til årsoppgave 2022 

Spesifikasjon 
Vedlikehold Vel-huset kr. 85990102 

Noen av postene på vedlikehold Vel-huset: 

• Kr.25.000,- er materialer t i l  stier i utmark 
(støtte fra Sparebankstiftelsen kr.25.000,- er mottatt) 

• Kr.2400,- Støymatter 

• Kr.3400,- Thoroseal 

• Kr.4200,- Flytmasse 

• Kr.4600,- Vindu 

• Kr.23152,- BTrør- varmtvannstank, vask, blandebatteri 

• Kr.10000,- BTrør- reperasjon av skader i bolig 

• Diverse lister, maling, trappeneser etc . 

• 



Årsmelding Feøy Velforening 2022 

Styret har bestått av: 

Leder: Elvira Kristin Svendsen 

Sekretær: Sven Jørgen Thorsen 

Styremedlem: Janne Kristin Mathiassen 

Nestleder: Henrik Sjursen 

Kasserer: Kari Sjursen 

Vara: Odd Tønnesen og Eli Lobekk 

Medlemmer i 2022: 

Det ble registrert 200 medlemmer i 2022, inkludert store å små fordelt på 71 husstander. Takk 
for at dere fortsatt er medlem! 

Arrangementer i 2022: 

Det ble holdt 10 arrangement i tillegg til torsdagsamlingene. Det som ble holdt var 
strandrydding, familiedag med Avaldsnes skolekorps, St hans, sjøvett, stafett for livet, bingo 
for voksne, bingo for barn, krabbefest, julebord, juleverksted, bakedag før jul og 
torsdagssamlingjanuar- juni, september- midten av desember. 

Ting som har skjedd i 2022: 

Vi har fått 5G mast, som har gitt generelt bedre dekning på øya. Det har i år også vært 
minkaksjon, der det ser ut for at 11 +8 mink ble tatt. Det er fortsatt litt mink her ute, men det 
minker nok på. Fjordøy kom tilbake i juni, og før dess kom både ladestasjonene og asfalt på 
veiene på plass. Det har vært litt dugnad på skoleplassen, og en del på skolen. Vi har også 
vært så heldig at det har blitt et «bytte bibliotek» på bedehuset. Det har også blitt asfaltering 
på deler av veien til Kveitevik, som ble noe utfordrende på de glatteste dagene. Alt i alt er det 
jo veldig bra det endelig ble gjort noe med veien! Tv aksjonen fikk vi inn 1316 k r +  mangen 
som allerede hadde vippset. Det har blitt over 8000 kr i pant inn i år, som er fantastisk! 

Julekalender: 

I år ble det solgt 338 julekalendere! Dette gir en god inntekt til velforeningen, med rett over 
30 000 i inntekter! Takk til alle som kommer med gaver, kjøper kalendere eller selger 
kalender for oss. 

Grasrotandelen: 

Vi er så heldig at der er 51 personer som gir grasrotandelen til oss! Tusen takk, og kjenner du 
noen som ikke har koblet sin opp mot noen så er vi hjertelig takknemlig for alle som støtter 
oss. 

Telenor mast: 

5 g masten kom endelig på plass, og det ser ut for at dekningen har blitt bedre rundt omkring 
på øya. 



Ryddeaksjon 

Feøy Velforening fikk innvilget 100 timer a 200 kr som gav oss en inntekt på 20 000 kr. 
Utrolig bra dugnadsånd! Stor takk til dere som har bidratt! Håper folk har lyst å være med på 
dugnaden i 2023 også. Det skal sendes inn navn, dato og timer på de som har ryddet, så vi 
setter pris på hver time som vi får. 

Lærerboligen: 

Lærerboligen fikk i år fyringsforbud, og da vedtok et ekstraordinært årsmøte at nå koster 
lærerboligen for mye for oss som velforening. Velforeningen har vært heldig og hatt 
inntektene fra denne i mange år, for å dekke utgiftene vi har hatt i velforeningen. Det har vært 
en kjærkommen inntekt i mange år, men med flere utfordringer de siste årene har vi besluttet 
at dette er det riktige for velforeningen. Oppmålingen er rett rundt hjørnet, og når den er på 
plass vil lærerboligen bli lagt ut for salg. Inntektene av salget skal gå til vedlikehold av 
skolebygget, dette var med i klausulen til kommunen når vi overtok. Vi håper alle er med å 
spre annonsen,  slik at vi får mest  mulig spredt det. Plutselig er vi heldige og får nye  
fastboende inn, eller noen kjekke hyttefolk. 

Skolebygget: 

Vi har montert akustikkputer i vellrommet, og merker det har tatt «toppene», vi fortsetter 
arbeidet med å redusere gjenklang. Det er kjøpt inn avrettningsmasse til årette av gangen 
nede. Ny varmtvannstank, vask og blandebatteri på vaskerommet. Trappen har fått en real 
oppshining. På tampen av året oppdaget vi lekkasje på badet i gymsalen, her har det nok vært 
lekkasje over lengre tid. Badet ble revet og vi avventer videre hva vi skal gjøre. 

Rutetrafikken 

Fjordøy kom tilbake i juni, da var det meste av arbeidet med ladestasjoner, trafo og asfaltering 
ferdig. Etter noen måneder med innkjøring ble Fjordøy satt inn i rutene i november. Fjordled 
gikk nordover i november. Vi venter i spenning når den kommer tilbake. Det jobbes mye med 
rutene, men det ser ut som det ikke blir så mye forandring hos oss. Vi har vært i møter med 
Kolumbus og har en grei dialog med dem. 

Søppel 

Vi fortsetter å oppfordre folk til å tenke seg om når de hiver søppel. Søppelet blir ikke tatt om 
kontaineren ikke går igjen. Vi har heller ikke fått noe avtale med kommunen om 
kompensasjon for å vaske og holde orden, de mener det er brukerne som skal holde alt i 
orden. Det vil bli endringer, der i blant sortering av plastikk. Mer informasjon om dette 
kommer på årsmøte, og info senere. 

Takk til alle som bidrar til Feøy Velforening! Lite og stort hjelper på. Gode ord gir 
motivasjon, god hjelp på dugnad gir vilje til å fortsette, godt oppmøte på arrangement gir lyst 
til å stelle i stand. Har du noe du vil bidra med eller ønsker å stelle i stand er du hjertelig 
velkommen. 

Mvh formann Elvira K. Svendsen 


